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§ 132 

Måluppfyllelse av pågående idrottsbonusprojekt 
Dnr 01.02/970/2018 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av måluppfyllelse för pågående 

idrottsbonusprojekt.  

 

2. Idrottsnämnden godkänner att projektet inom KFUM Bromma för barn och ungdomar 

med funktionsnedsättning får fortsatt stöd för sitt sista projektår med mål att nå 30 

deltagare och med samma budget som år 2 under vissa förutsättningar.  

 

Ärendet 
 

Förvaltningen har genomfört årlig deltagarenkät i ett pågående idrottsbonusprojekt för fysiskt 

inaktiva barn och ungdomar med funktionsnedsättning, KFUM Bromma med projektet 

Aktivitet för alla samt i Rågsveds IF med projektet Tjejerna i Rågsved som i augusti avslutade 

sitt projekt.  

Deltagarenkäten görs årligen för att se i vilken omfattning som projekten når fysiskt inaktiva 

inom de prioriterade grupperna. Enkäten visar att 79 procent av deltagarna var fysiskt inaktiva 

innan de började i projektet. Statistik och skriftlig redovisning har lämnats till förvaltningen. 

Projektet Tjejerna i Rågsved har helt uppfyllt målen för sitt sista projektår. KFUM Bromma 

har i stort uppfyllt sina mål förutom målet att 30 deltagare ska vara aktiva vid minst 10 

tillfällen. Inför kommande projektår önskar KFUM Bromma samma budget och samma mål 

som under år två.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 
 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

  Idrottsnämnden 


